
 

 

 

Medlem af Folketinget Mai Mercado (KF) har den 16. oktober 2024 stillet følgende 

spørgsmål nr. S 114 til indenrigs- og sundhedsministeren, som hermed besvares. 

 

Spørgsmål S 114: 

”Hvordan vil regeringen sikre, at personer, som har fået frataget deres kørekort af 

lægen, ikke fortsætter med at køre bil?” 

 

Svar: 

Det er vigtigt, at reglerne er indrettet sådan, at de sikrer, at relevante myndigheder 

orienteres tilstrækkeligt og i nødvendigt omfang om kørselsforbud.  

 

Som jeg orienterede om i mit tidligere svar af 27. august 2024 på spørgsmål 1289 

(REU alm. del) er mit ministerium i dialog med Justitsministeriet og 

Transportministeriet om reglerne på området, herunder om der er behov for 

ændringer og tiltag på området. Jeg forventer at arbejdet er færdigt i løbet af første 

kvartal 2025.  

 

 

 

Med venlig hilsen 

 

 

 

 

 

Sophie Løhde 

 

 

Folketingets Lovsekretariat 

Slotsholmsgade 10-12 
DK-1216 København K 

 
T +45 7226 9000 
F +45 7226 9001 

M sum@sum.dk  
W sum.dk  
 

 
Dato: 17-10-2024 

Enhed: Patientsikkerhed og Lovkvalitet 

Sagsbeh: emkr 
Sagsnr.:2024 - 12682 

Dok. nr.: 240991 

. / . 

Offentligt
S 115 endeligt svar

2024-25

mailto:sum@sum.dk
http://sum.dk/

